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Vraag Antwoord

Er is een voordeling exploitatieresultaat van €2.990.000 op opvang Oekraine. Dit 
overschot kan toch niet geheel worden toegeschreven aan het feit dat locaties 
deels gratis ter beschikking wordt gesteld? Graag een toelichting hierop.

Klopt, dit is uiteraard niet alleen doordat sommige opvanglocaties in Woudenberg voor
relatief beperkte kosten beschikbaar zijn. Het Oekraïne team binnen onze gemeente is
praktisch en functioneel ingericht wat ook een bijdrage aan dit resultaat levert. 
Daarnaast is het overschot op de opvang van Oekraïners een landelijke trend. Mede 
daardoor wordt het normbedrag (per persoon per dag) vanaf 1 januari 2024 naar 
beneden bijgesteld.

Blz 6; wat is de relatie tussen de Uitgaven SPUK OV-ambassadeur en de YMCA? De door het Rijk verstrekte SPUK OV-ambassadeur subsidie is één op één doorgezet 
naar Vereniging YMCA. Regionaal is in overleg met o.a. Provincie Utrecht besloten dat 
de OV-ambassadeursprojecten uitbesteed worden aan de vereniging YMCA.

U geeft aan dat de 130% minima regeling nog niet bekend is bij de alle bewoners. 
Kunt u aangeven wat u daaraan gaat doen?

In de evaluatie van het armoedebeleid, die in december met uw raad wordt gedeeld, 
is het onder gebruik van de minimaregelingen en de bekendheid van de regelingen 
uitgebreid geanalyseerd. Op basis van de bevindingen zijn er concrete aanbevelingen 
geformuleerd om het bereik van de minimaregelingen te bevorderen waaronder het 
versterken van de communicatie over de minimaregelingen, het vereenvoudigen van 
de aanvraag en verantwoordingsprocedures en het inzetten van maatschappelijke 
partners om bekendheid te vergroten. Recentelijk hebben we een stijging in 
aanvragen in de energietoeslag geconstateerd, waarvan ook aanvragen zitten tussen 
110% en 130% van de bijstandsnorm. Begin 2024 gaan we analyseren hoe deze 
stijging tot stand is gekomen en welke lessen we hieruit kunnen leren. De uitkomsten 
kunnen we gebruiken om ook het bereik van de minimaregelingen voor deze groep te 
vergroten

Programma 5 Dienstverlening, Kosten ICT; U stelt dat de toekomst m.b.t de ICT 
ongewis is (o.a. ziekteverzuim en ondercapaciteit). Veel gemeenten kunnen de ICT 
bezetting niet gevuld krijgen/houden.  Overweegt u, of zijn er al gesprekken om de 
mogelijkheid te onderzoeken om de ICT werkzaamheden te outsourcen?

Door de aankomende jaren de grote applicaties naar de Cloud te migreren zijn we al 
bezig met een stukje outsourcing. Hiernaast worden er de aankomende jaren ook al 
een aantal diensten vanuit het DVO met Veenendaal geoutsourcet. Momenteel door 
de gemeente Veenendaal zelf. Er vinden gesprekken plaats welke positie de 
gemeente Woudenberg hierin in de toekomst kan en wil nemen.




